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Professional Service s

Barclays Bank of Canada has financed projects around the norld and . specifically in the Commonwealth of Independent States (CIS), has prm ided both project and

trade finance . Barclavs is one of the norlds foremost international h ;mkin, and financial sen ices groups with more than S258 billion assets stretching acros s

S countries, including the CIS and er-en- major financial centre on the globe .

BANQUE B ARCLAYS DU CANADA
;0 1 . rue Ba v

Toronto i Ontario 1

Canada 16H ?P ?

Téléphone : (+16) >59-S000 Télécopieur : i4l0i 3S9-fl?~9

Services professionnel s

Banque Barclavs du Canada a financé &ers projet ; partout dans le monde et . dans la communauté des États indépendants ICEU, elle a surtout consigné des fonds

tant pour les projets que pour le commerce . Barrlat~ti etit l'un des groupes de sen ices financiers et bancaires internationaux les plus importants. possédant des actifs

de plus de ?~S milliards de dollars dins -8 pa}s . y compris la CEI, et dans chaque centre financier important du globe .


